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PROTOKÓŁ NR 183/2023 
POSIEDZENIE ZARZĄDU POWIATU, 
które odbyło się dnia 29.08.2023 r. w godz. 9.00 – 9.10 
w Starostwie Powiatowym przy ul. Dąbrowskiego 17 w Wałczu 

Obecni na posiedzeniu członkowie Zarządu Powiatu oraz zaproszeni goście wg 
załączonych list obecności (załącznik nr 1 i 2)*. 

Proponowany porządek posiedzenia przedstawia się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 
a) otwarcie posiedzenia, 
b) stwierdzenie quorum, 
c) przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Omówienie materiałów na sesję Rady Powiatu w Wałczu: 
a) Sprawozdanie z wykonania planu finansowego za I półrocze 2023 roku 

Lokalnego Centrum Nauki w Wałczu. 

3. Przyjęcie informacji na temat przygotowanie szkół do roku szkolnego 
2023/2024. 

4. Przyjęcie wstępnej informacji na temat naboru uczniów do szkół na rok 
szkolny 2023/2024. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dodatku motywacyjnego 
dyrektorowi I Liceum Ogólnokształcącego im. Kazimierza Wielkiego  
z Oddziałami Mistrzostwa Sportowego w Wałczu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dodatku motywacyjnego 
dyrektorowi Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego w Wałczu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dodatku motywacyjnego 
dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 4 Rolnicze Centrum Kształcenia 
Ustawicznego w Wałczu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dodatku motywacyjnego 
dyrektorowi Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Wałczu. 

9. Sprawy bieżące. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad pkt 1 
Sprawy organizacyjne. 

 a) otwarcie posiedzenia, 

Posiedzenie otworzył i jemu przewodniczył Bogdan Wankiewicz Starosta 
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Wałecki. 

 b) stwierdzenie quorum, 

Na podstawie listy obecności stwierdził quorum, nieobecny Jan Grudziński – 
Członek Zarządu Powiatu.  

 Wobec powyższego Zarząd Powiatu w Wałczu może podejmować prawomocne 
decyzje.   

 c) przyjęcie porządku posiedzenia, 

 Starosta Wałecki poddał niniejszy porządek posiedzenia  pod głosowanie. 

 W wyniku głosowania porządek posiedzenia Zarządu Powiatu  
w Wałczu został przyjęty jednogłośnie. 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu stanowi załącznik nr 3* do niniejszego 
protokołu. 

Ad pkt 2 

a) Omówienie sprawozdania z wykonania planu finansowego za I półrocze 

2023 roku Lokalnego Centrum Nauki w Wałczu 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

Poprosił główną księgową Lokalnego Centrum Nauki w Wałczu o omówienie 

sprawozdania. 

Justyna Bulwan – główna księgowa Lokalnego Centrum Nauki w Wałczu 

Powiedziała, że w Lokalnym Centrum Nauki w Wałczu w I półroczu 2023 r. 

przychody zostały zrealizowane w 47 %, natomiast koszty w 58 % w odniesieniu 

do planu finansowego. W przychodach ujęta jest otrzymywana dotacja 

podmiotowa, w kwocie 249.600,00 zł – jest ona w wysokości na poziomie roku 

poprzedniego. Przychody obejmują również wpływy z przeprowadzonych 

warsztatów oraz wpływy od grup zorganizowanych, odwiedzających Centrum. 

Wpływy z warsztatów w porównaniu z poprzednim rokiem wzrosły o 21 %, 

natomiast wpływy od grup zorganizowanych zmalały o 6 %. Jeżeli chodzi o 

koszty: koszty wynagrodzeń pracowników etatowych wzrosły o 27 % w 

porównaniu do roku poprzedniego (ujęta jest tutaj również wypłacona w maju 

nagroda jubileuszowa), koszty wynagrodzeń z umów zleceń wzrosły o 42% i jest 

to związane z realizacją projektu „Wiedza oparta na praktyce”, Centrum musiało 
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zatrudnić większą liczbę instruktorów. Powiedziała, że najbardziej niepokojący 

jest wzrost kosztów energii cieplnej i elektrycznej, plan wykonany został już  

w 80 %. Koszty energii cieplnej wzrosły o 136%, natomiast koszty energii 

elektrycznej o ponad 200 %. Powiedziała, że Centrum posiada tylko 

zobowiązania bieżące, nie ma zobowiązań wymaganych.  

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

Powiedział, że liczba osób korzystających z usług Centrum nieznacznie się 

zmniejszyła. 

Justyna Bulwan – główna księgowa Lokalnego Centrum Nauki w Wałczu 

Potwierdziła, zaznaczając, że jest to widoczne w sezonie letnim i jest to zjawisko 

ogólnokrajowe. Natomiast prowadzone są  już zapisy na zajęcia cykliczne od 

września i jest spore zainteresowanie, zwłaszcza wśród osób, które jeszcze nie 

uczęszczały na zajęcia. 

Wobec braku dalszych uwag informacja została przyjęta przez Zarząd Powiatu  

i przekazana do Rady Powiatu w Wałczu. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 4* do niniejszego protokołu. 

Ad pkt 3 i pkt 4 

Przyjęcie informacji na temat przygotowanie szkół do roku szkolnego 

2023/2024. 

Przyjęcie wstępnej informacji na temat naboru uczniów do szkół na rok 

szkolny 2023/2024. 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

Zaproponował, że po punktach 3 i 4 dyrektorzy szkół poczekają poza salą na 

indywidualne rozmowy. Poprosił o wypowiedź naczelnika Wydziału Edukacji  

i Rozwoju Powiatu. 

Piotr Suchojad – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju Powiatu 

Powiedział, że liczba uczniów przyjętych w obecnym roku szkolnym jest na 

poziomie roku poprzedniego, a w niektórych szkołach uczniów jest więcej.  

W przypadku nauczycieli są pojedyncze wakaty w szkołach.  Odnośnie spraw 

remontowych wypowiedzą się dyrektorzy indywidualnie. 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  
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Poprosił o wypowiedź dyrektora Leszka Molkę, odnośnie sytuacji po naborze do 

szkoły i czy są jakieś problemy. 

Leszek Molka – dyrektor Zespołu Szkół Nr 4 RCKU w Wałczu 

Powiedział, że zakładał nabór do 6 klas technikum, bez liceum 

ogólnokształcącego. W tej chwili w pierwszej klasie TG jest 28 osób, w klasie TE 

– 26 osób, w klasie TT – 29 osób, w klasie TI – 29 osób, w klasie TO – 28 osób  

i klasie TH – 30 osób. W sumie jest 172 uczniów w klasach pierwszych. 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

Podsumował, że taki był plan i został on zrealizowany. 

Piotr Suchojad – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju Powiatu 

Potwierdził i powiedział, że jest to praktycznie poziom z zeszłego roku kiedy 

było 168 uczniów w klasie pierwszej.  

Leszek Molka – dyrektor Zespołu Szkół Nr 4 RCKU w Wałczu 

Dodał, że liczba 28 czy 29 uczniów pozostawia pewne pole manewru gdyby 

okazało się, że ktoś chce przenieść się z innej szkoły, tak jest bowiem co roku. 

Osoby dojeżdżające poza Wałcz po miesiącu lub dwóch wracają. Wtedy jest też 

możliwość przyjąć osoby, które miały dużą liczbę punktów. Podsumował, że 

jeżeli chodzi o klasy pierwsze to obecnie jest optymalnie. W całej szkole jest 

dokładnie 658 uczniów i biorąc pod uwagę objętość szkoły jest to maksymalny 

stan. Być może po planowanych remontach można by było jeszcze stan uczniów 

powiększyć. 

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Powiedziała, że od przyszłego roku już tyle dzieci nie będzie. Będzie  460 

absolwentów. 

Piotr Suchojad – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju Powiatu 

Powiedział, że stan uczniów powinien się utrzymać. Patrząc na poprzednie lata 

w klasach drugich jest tyle samo uczniów co w roku kiedy zaczynali naukę. 

Uczniowie nie rezygnują. 

Leszek Molka – dyrektor Zespołu Szkół Nr 4 RCKU w Wałczu 

Dodał, że odnośnie nauczycieli, w pierwszym arkuszu widocznych jest dużo 

wakatów, co wynika z faktu, iż są nauczyciele zawodowcy bez przygotowania 

pedagogicznego, których nie można od razu uwzględniać w arkuszu. Uwzględnia 
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się ich dopiero w aneksie. Powiedział, że problemów kadrowych nie ma.  

Bogdan Wankiewicz- Starosta Wałecki 

Spytał o sprawy remontowe. 

Leszek Molka – dyrektor Zespołu Szkół Nr 4 RCKU w Wałczu 

Odpowiedział, że większość remontów wykonywali konserwatorzy szkoły. 

Priorytetem było pomalowanie sali gimnastycznej, która podczas uroczystości 

szkolnych prezentowała się niekorzystnie. Malowanie jest w trakcie.  

Bogdan Wankiewicz- Starosta Wałecki 

Poprosił o wypowiedź dyrektora Piotra Filipiaka. 

Piotr Filipiak – Dyrektor Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego  

i Ustawicznego w Wałczu 

Powiedział, że podjęto decyzję o rozszerzeniu liczby oddziałów branżowych, 

ponieważ przyjęto bardzo dużo uczniów. Jest 189 uczniów klas pierwszych 

branżowych i 140 uczniów techników zawodowych. Jest to bardzo duża liczba. 

Szkoła chciała racjonalnie podzielić te zawody, ale niektórych nie dało się 

połączyć ze względu na różne podstawy programowe i inne przedmioty 

dodatkowe. Stworzono oddzielną klasę fryzjerską – 27 osób, sprzedawców – 29 

osób, kucharzy – 25 osób, mechaników pojazdów samochodowych – 30 osób, 

elektryków – 20 osób w tym momencie oddzielono od murarzy – 17 osób, jeżeli 

pewna liczba osób zrezygnuje wtedy klasy zostaną połączone. W klasie murarzy 

są wolne miejsca ponieważ jak co roku niektóre osoby przypominają sobie we 

wrześniu, że trzeba iść do szkoły i szukają miejsc. Osoby te są na warsztatach 

szkolnych. Operatorów obrabiarek – 20 osób i są to osoby z dobrymi ocenami, 

żeby poradzić sobie z obrabiarkami numerycznymi, specjalistycznymi.  

Powiedział, że przewiduje, że kilka osób jeszcze uzupełni klasę.  Zostaje jeszcze 

klasa wielozawodowa i tutaj jest obecnie 21 osób, ale tendencja co roku jest 

wzrostowa więc na pewno będzie więcej. Powiedział, że jeżeli okaże się że 

pomylono się w przewidywaniach, jeden z oddziałów zostanie zamknięty, klasy 

zostaną połączone. W technikach są cztery oddziały na ulicy Budowlanych, dwie 

klasy wojskowe i dwie klasy cywilne logistyczne. Na ulicy Bankowej jest jedna 

klasa z 28 osobami  - technik mechatronik.  

Bogdan Wankiewicz- Starosta Wałecki 

Zapytał o technikum budowlane. 
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Piotr Filipiak – Dyrektor Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego  

i Ustawicznego w Wałczu. 

Odpowiedział, że jest technikum budowlane wojskowe. W tym roku udało się 

pozyskać uczniów z dobrymi wynikami więc jest duża szansa, że klasa się 

utrzyma. Odnośnie nauczycieli powiedział, że będzie dużo nadgodzin, zwłaszcza  

u nauczycieli zawodowców, będą przekroczenia 1,5 etatu. Jest to dozwolone  

w tym roku. Niektórzy nauczyciele ogólnokształcący też będą mieć nadgodziny. 

Powiedział, że realia są takie, że w szkole nie ma żadnych podań, nie ma 

młodych nauczycieli i chętnych do pracy w zawodzie nauczyciela. Powiedział, że 

w kwestii remontów szkoła skupiła się na zaleceniach sanepidu, żeby 

doprowadzić do stanu pożądanego niektóre pomieszczenia. Zostało to 

wykonane. Udało się wyremontować gabinet dla psychologa, co było 

priorytetem, ponieważ problemów jest coraz więcej. Stworzono ładne, 

kameralne pomieszczenie. 

Bogdan Wankiewicz- Starosta Wałecki 

Zapytał czy w szkole jest psycholog i pedagog oraz czy są w Zespole Szkół Nr 4 

RCKU. 

Piotr Filipiak – Dyrektor Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego  

i Ustawicznego w Wałczu. 

Potwierdził. 

Leszek Molka – dyrektor Zespołu Szkół Nr 4 RCKU w Wałczu 

Odpowiedział, że psychologiem w szkole jest osoba, która nie ma jeszcze 

pełnego wykształcenia. Dlatego potrzebna jest zgoda kuratorium na 

zatrudnienie. 

Bogdan Wankiewicz- Starosta Wałecki 

Zapytał czy szukany jest psycholog. 

Leszek Molka – dyrektor Zespołu Szkół Nr 4 RCKU w Wałczu 

Odpowiedział, że psycholog zatrudniony wcześniej zrezygnował, ponieważ 

pracuje również w Warsztatach Terapii Zajęciowej oraz w Liceum. 

Piotr Filipiak – Dyrektor Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego  

i Ustawicznego W Wałczu. 

Powiedział, że odnośnie zadaszenia boiska znaleziono firmę, która prowadzi już 
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trzy podobne inwestycje i jest ona w stanie przygotować pełną dokumentację, 

łącznie z pozwoleniem na budowę i dokumentami do przetargu. Koszt ok. 

50.000,00 zł netto. Do marca powinna wszystko przygotować.   

Bogdan Wankiewicz- Starosta Wałecki 

Powiedział, że trzeba wszystko zrobić, żeby jak najszybciej podpisać umowę  

z Ministerstwem Sportu. 

Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu 

Powiedział, że jeżeli chodzi o zabezpieczenie środków w budżecie na zadaszenie 

to cały projekt jest ujęty w uchwale Rady Powiatu zmieniającej wieloletnią 

prognozę finansową.   

Bogdan Wankiewicz- Starosta Wałecki 

Poprosił o wypowiedź dyrektora Waldemara Rogulskiego. 

Waldemar Rogulski – Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu 

Powiedział, że w klasa humanistycznej będzie 28 osób, w klasie biologiczno – 

chemicznej – 28 osób,   w klasie matematyczno – fizycznej jest problem – jest 

13 osób, z punktacją na poziomie 110 – 120 punktów, w klasie sms – jest 50 

zawodników, z czego 43 w internacie, i jest to maksimum. W sumie uczniów  

w szkole jest 323, o 26 osób więcej niż w roku poprzednim. Jeżeli chodzi o 

remonty to we własnym zakresie wyremontowano dwie szatnie, gabinet 

psychologiczno-pedagogiczny, odnowiono gabinet wicedyrektora oraz dwie 

klasy. Szkoła otrzymała zgodę na wycięcie drzewa. Jeżeli chodzi o nauczycieli to 

szkoła jest  w 100 % zabezpieczona.  

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Zapytała co to znaczy, że jest problem z klasą matematyczno – fizyczną. 

Waldemar Rogulski – Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu 

Odpowiedział, że jest mniejszy nabór. Jest 13 osób, wcześniej było 18, na 

samym początku było 23. Szkoła analizuje cały czas wyniki w szkołach 

podstawowych. Nie wiadomo czy uczniowie boją się matematyki, zamiast fizyki 

wprowadzono już możliwość wyboru geografii. Część osób już skorzystała, 

również w klasie humanistycznej zamiast historii. Powiedział, że w przyszłym 

roku już na pewno nie będzie klasy matematyczno – fizycznej. 
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Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Zapytała jaki jest pomysł na przyszły rok. 

Waldemar Rogulski – Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu 

Odpowiedział, że wstępnie propozycja jest klasy z rozszerzoną informatyką, 

rozszerzonym angielskim i rozszerzoną geografią. Będzie to jeszcze 

konsultowane z dyrektorami szkół podstawowych i wychowawcami klas.  

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Powiedziała, że klasa matematyczno – informatyczna już istnieje i nie chciałaby 

rywalizacji pomiędzy szkołami. Może warto by przemyśleć inny profil 

kształcenia.   

Waldemar Rogulski – Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego 

Odpowiedział, że wszystko zależy od posiadanej kadry i posiadanych 

specjalistów. Pozyskany został informatyk, który jest bardzo zaangażowany. 

Bogdan Wankiewicz- Starosta Wałecki 

Zapytał dyrektora Leszka Molkę czy rozszerzony program informatyki w Liceum 

zagroziłby ewentualnemu naborowi w Zespole Szkół Nr 4.  

Leszek Molka – dyrektor Zespołu Szkół Nr 4 RCKU w Wałczu 

Odpowiedział, że uczeń przychodzący do technikum oczekuje trochę innego 

kształcenia, oprócz informatyki rozszerzonej, czysto teoretycznej, uczy się też 

przedmiotów zawodowych praktycznych. Uczniowie uczą się w praktyce 

łączenia sieci, konfiguracji serwera, jak naprawić, jak coś wymienić, żeby po 

skończeniu szkoły mieć zawód technik informatyk. Natomiast w liceum to 

bardziej pod kątem kontynuowania nauki na studiach informatycznych, na 

politechnikach. Informatyka w liceum jest teoretyczna, a w technikum 

praktyczna.  

Piotr Suchojad – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju Powiatu 

Podkreślił, że odnośnie przyszłorocznego naboru to trzeba będzie podejść 

elastycznie do kierunków. 

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Powiedziała, że w przyszłym roku będzie tylko ok. 160 absolwentów.  

Piotr Suchojad – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju Powiatu 
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Powiedział, że w przyszłym roku oferta nie będzie już tak rozbudowana i trzeba 

będzie wybrać kierunki. Najpewniej będzie po jednej klasie technikum w 

szkołach i podobnie będzie w klasach branżowych. Dyrektorzy szkół 

podstawowych zwracają uwagę, że uczniowie są coraz słabiej przygotowani. 

Może nawet dojść do sytuacji gdy w jednej ze szkół w ogóle nie będzie klasy 

technikum.  

Bogdan Wankiewicz- Starosta Wałecki 

Poprosił o wypowiedź dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

w Wałczu. 

Marek Syrnyk – Dyrektor Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Wałczu 

Powiedział, że poradnia ma pod opieką prawie 900 dzieci, zmian kadrowych nie 

ma, jeżeli chodzi o remonty to poradnia korzysta z uprzejmości dyrektora 

Zespołu Szkół Nr 4. Poradnia pracuje również w godzinach popołudniowych. 

Rozpoznania są już w grupie dzieci 0 -3 lat. Wiadomo już co będzie się działo  

w przedszkolach.  Po posiedzeniu zespołu zostanie przygotowana informacja 

szczegółowa jakie są perspektywy, która zostanie przedstawiona Zarządowi. 

Bogdan Wankiewicz- Starosta Wałecki 

Poprosił, aby podczas przyznawania dodatków motywacyjnych dyrektorzy 

chwilowo poczekali poza salą narad. Po ustaleniu dodatków z Zarządem 

dyrektorzy będą wzywani indywidualnie. 

Dyrektorzy opuścili salę narad. 

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Powiedziała, że o ile dwie szkoły są przygotowane do rozpoczęcia roku szkolnego 

i w odniesieniu do naboru Zarząd powinien być z nich zadowolony, to jeżeli chodzi 

o Liceum ma odmienne zdanie. Po pierwsze klasa 13 osobowa jest niejako 

prezentem dla dyrektora. Powiedziała, że od kilku lat sugerowała zmianę profilu 

szkoły i wielokrotnie rozmawiała z dyrektorem na ten temat. Powiedziała, że 

dyrektor jest świadomy jej stanowiska, że w szkole powinna być klasa o profilu 

językowym, lingwistycznym, o kierunku teatralnym, cokolwiek innego co 

wyróżniałoby szkołę. W odpowiedzi dyrektor mówił, że klasa matematyczno – 

fizyczna zawsze była.  
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Powiedziała, że teraz jest sytuacja jaka jest. Teraz jest zarzut ze strony dyrektora 

w kierunku Zarządu, iż otwarto w pozostałych szkołach klasy logistyczne, 

informatyczne i młodzież uciekła z Liceum. Zaznaczyła, że z takim podejściem się 

nie zgadza.  

Bogdan Wankiewicz- Starosta Wałecki 

Zapytał jaka jest propozycja.  

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Odpowiedziała, że nic nie będzie proponować, ponieważ decyzja została już 

podjęta.  

Bogdan Wankiewicz- Starosta Wałecki 

Powiedział, że sytuacja jest taka, że jest 13 osób w klasie. 

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Odpowiedziała, że musi już tak zostać. Powiedziała, że druga newralgiczna 

sprawa to fakt, że dyrektor pozostaje na swoim stanowisku. Powiedziała, że od 

dłuższego czasu mówiła, i wiele osób się z tym zgadzało, że szkoła pikuje w dół  

i że źle się w szkole dzieje. Pan dyrektor nie przyjmował uwag do wiadomości, 

Zarząd dawał kilkakrotnie szanse, niestety jak jest teraz wszyscy widzą. 

Powiedziała, że później nie będzie już tak silnych argumentów jakie są teraz 

(chodzi o nabór, o sprawy międzyludzkie, o niewłaściwe zarządzanie). 

Powiedziała, że jeżeli decyzje mają być wstrzymane to nie będzie się spierać, 

natomiast uważa, że każdy moment jest zły jeżeli chodzi o decyzje o odwołaniu. 

Powiedziała, że sprzeciwia się pozostawieniu sytuacji tak jak jest w tej chwili. 

Jeżeli decyzja byłaby podjęta teraz sytuacja uspokoiła by się w ciągu trzech 

miesięcy; ogłoszono by nowy konkurs, znaleziona zostałaby osoba na stanowisko 

dyrektora. Powiedziała, że dzień wcześniej przeprowadziła rozmowę w trakcie 

której padło stwierdzenie, że środowisko oświatowe od kilku lat mówi, iż poziom 

w liceum drastycznie spada, że najlepsza szkoła jest teraz wstydem dla miasta. 

Podkreśliła, że takie jest jej zdanie i rozumie, że decyzja jest już praktycznie 

podjęta w tym temacie.  

Bogdan Wankiewicz- Starosta Wałecki 

Powiedział, że to nie był łatwy czas, ponieważ znaleziono się w miejscu, w którym 

podjęcie jakiejkolwiek zmiany powodowało by  wiele zaburzeń. Powiedział, że 

odwołanie dyrektora w momencie rozpoczęcia roku szkolnego to jest tragedia dla 
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szkoły, nie dla dyrektora. Zmienia się wtedy w środowisku tak dużo, że trudno 

byłoby nawet wicedyrektorowi wszystko uchwycić.  Powiedział, że druga sprawa 

to nadchodzący jubileusz szkoły, przyjeżdża bardzo dużo gości i zamieszanie 

wokół szkoły rodziłoby wiele pytań, ze strony Zarządu musiałyby paść 

tłumaczenia i argumenty, które na pewno nie przekonałyby wszystkich. 

Powiedział, że jeszcze raz rozmawiał z dyrektorem, z wicedyrektor,  

z nauczycielami. Potwierdził, że cała sytuacja powstała w wyniku złego 

zarządzania przez dyrektora, ale również poprzez negatywne komentarze poza 

szkołą. To wszystko wpłynęło na rozpoczęcie nowego roku szkolnego. Powiedział, 

że uznał iż po ustabilizowania się sytuacji podjęte zostaną ostateczne decyzje. 

Taką informację otrzymał również dyrektor. Powiedział, że sprawa odwołania 

dyrektora nie jest zamknięta, jest otwarta. Powiedział, że z dyrektora zostanie 

zdjęty obowiązek zarządzania klasami mistrzostwa sportowego, przejmie te 

obowiązki inny nauczyciel. Powiedział, że jeżeli sytuacja będzie się pogarszać 

decyzja zostanie podjęta błyskawicznie. Powiedział, że w momencie gdy do szkoły 

przychodzi nowa młodzież nie powinno się robić w szkole rewolucji oraz że został 

do tego przekonany przez wicedyrektor oraz nauczycieli. Jeżeli chodzi o klasę 

trzynastoosobową to klasa zostaje. Nie można dać żadnych sygnałów 

negatywnych żeby młodzież nie uciekła. Powiedział, że myśli iż pozostali 

dyrektorzy zrozumieją sytuację i że może jeszcze ktoś do klasy dołączy. 

Powiedział, że wicestarosta ma prawo mieć odrębne zdanie.  

Wobec braku dalszych uwag informacje zostały przyjęta przez Zarząd Powiatu  

i stanowią załącznik nr 5* i 6* do protokołu. 

Bogdan Wankiewicz - Starosta Wałecki 

Zapytał Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju Powiatu jak wyglądają dodatki 

motywacyjne dyrektorów szkół. 

Piotr Suchojad – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju Powiatu 

Powiedział, że dyrektor PCKZiU otrzymywali dotychczas dodatek motywacyjny na 

poziomie 40 %, dyrektor RCKU – 35 %, dyrektor LO  i dyrektor PPP – 30 %. 

Wielkość dodatków była uzależniona od wielkości szkoły, ilości uczniów, wielkości 

zarządzanych budynków.  

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Powiedziała, że dodatek motywacyjny dla dyrektora Liceum powinien być 

zmniejszony do 0 %. 
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Tadeusz Wenio – Przewodniczący Rady Powiatu w Wałczu 

Zaproponował, żeby podnieść dodatek dyrektorowi RCKU, do poziomu dyrektora 

PCKZiU. 

 Piotr Suchojad – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju Powiatu 

Wyjaśnił, że dyrektor PCKZiU kieruje dużą szkołą, w dwóch lokalizacjach, 

dodatkowo ma pod swoją opieką dwa internaty i największą liczbę uczniów 

spośród szkół wałeckich.     

Tadeusz Wenio – Przewodniczący Rady Powiatu w Wałczu 

Powiedział, że znając negatywną opinię publiczną odnośnie Liceum i biorąc pod 

uwagę podjętą decyzję o nieodwoływaniu dyrektora, trzeba będzie być 

przygotowanym na gwałtowną reakcję, zarówno rodziców jak i opinii publicznej.  

Bogdan Wankiewicz - Starosta Wałecki 

Powiedział, że decyzja została tylko chwilowo odroczona. 

Tadeusz Wenio – Przewodniczący Rady Powiatu w Wałczu 

Powiedział, że trzeba się zastanowić skąd się bierze tak negatywna opinia. Ciężko 

będzie obronić podjętą decyzję.  

Bogdan Wankiewicz - Starosta Wałecki 

Odpowiedział, że kuratorium nie znalazło powodów, aby dyrektora odwołać.  

Tadeusz Wenio – Przewodniczący Rady Powiatu w Wałczu 

Powiedział, że temat był szeroko omawiany od dłuższego czasu i zgodzi się  

z Wicestarostą, że szkoła powinna zmienić kierunki kształcenia i nie trzymać się 

sztywno tylko tych trzech kierunków, które są od dawna. Trzeba zadać pytanie  

w czym dyrektor jest dobry. Powiedział, że jeżeli zdejmuje mu się obowiązek 

nadzoru nad klasami sportowymi to niewiele do obrony pozostaje.  

Bogdan Wankiewicz - Starosta Wałecki 

Odpowiedział, że zastępca dyrektora od spraw sportu funkcjonował już  

w przeszłości. Dyrektorowi pozostaną pozostałe obowiązki, zostanie odciążony 

od klas Mistrzostwa Sportowego. Powiedział, że dla dobra szkoły, na rozpoczęcie 

roku szkolnego i obchody jubileuszu, wstrzymał decyzję o odwołaniu dyrektora.  
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Ad pkt 5 

Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dodatku motywacyjnego dyrektorowi 

I Liceum Ogólnokształcącego im. Kazimierza Wielkiego z Oddziałami 

Mistrzostwa Sportowego w Wałczu. 

Zaproszony na salę narad został I Liceum Ogólnokształcącego im. Kazimierza 

Wielkiego z Oddziałami Mistrzostwa Sportowego w Wałczu. 

Bogdan Wankiewicz- Starosta Wałecki 

Powiedział, że po wcześniejszej dyskusji, po ostatnich wydarzeniach w szkole, 

zaznaczając że dodatek motywacyjny jest przyznawany za wykonywanie swoich 

obowiązków, za tworzenie dobrej atmosfery w szkole, proponuje dodatek 

motywacyjny w wysokości 5 %. 

Waldemar Rogulski – Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu 

Poprosił o możliwość komentarza. Powiedział, że nauczycielki, które podniosły 

zarzuty w stosunku do jego osoby, przebywały w ubiegłym roku na urlopie dla 

poratowania zdrowia.  

Bogdan Wankiewicz- Starosta Wałecki 

Powiedział, że dyrektor ma teraz czas na poprawę sposobu zarządzania szkołą. 

Wobec braku uwag do przedłożonego projektu uchwały, Przewodniczący 

Zarządu Powiatu w Wałczu poddał niniejszy projekt pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Zarząd Powiatu jednocześnie podjął uchwałę  

Nr 183/535/2023/ED w sprawie przyznania dodatku motywacyjnego 

dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 4 Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego  

w Wałczu. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 7* do niniejszego protokołu. 

Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu opuścił posiedzenie Zarządu. 

Ad pkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dodatku motywacyjnego dyrektorowi 

Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Wałczu. 

Zaproszony na salę narad został Dyrektor Powiatowego Centrum Kształcenia 
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Zawodowego i Ustawicznego w Wałczu. 

Bogdan Wankiewicz- Starosta Wałecki 

Zapytał, jaki dodatek motywacyjny satysfakcjonowałby dyrektora. 

Piotr Filipiak – Dyrektor Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego  

i Ustawicznego w Wałczu 

Powiedział, że ma pod opieką dużą szkołę, pracuje generalnie na dwóch 

obiektach w dwóch różnych środowiskach, stara się sprawiedliwie dzielić  

i nagradzać, egzekwować zadania do wykonania. Dodatkowo ma warsztaty 

praktyczne i dwa internaty oraz administruje na Lokalnym Centrum Nauki. 

Obowiązków jest dużo, ale stara się z nich wywiązywać jak najlepiej. 

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Powiedziała, że ceni sobie u dyrektora umiejętność delegowania uprawnień, co 

przy rozmiarach szkoły jest bardzo pożądane. 

Bogdan Wankiewicz- Starosta Wałecki 

Powiedział, że proponuje dodatek motywacyjny w wysokości 45 %. 

Wobec braku uwag do przedłożonego projektu uchwały, Przewodniczący 

Zarządu Powiatu w Wałczu poddał niniejszy projekt pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Zarząd Powiatu jednocześnie podjął uchwałę  

Nr 183/532/2023/ED w sprawie przyznania dodatku motywacyjnego 

dyrektorowi Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego  

w Wałczu.  

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 8* do niniejszego protokołu. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 

Wałczu opuścił posiedzenie Zarządu. 

Ad pkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dodatku motywacyjnego dyrektorowi 

Zespołu Szkół Nr 4 Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Wałczu. 

Zaproszony na salę narad został Dyrektor Zespołu Szkół Nr 4 Rolnicze Centrum 

Kształcenia Ustawicznego w Wałczu. 
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Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Poprosiła o krótką samoocenę.   

Leszek Molka - Dyrektor Zespołu Szkół Nr 4 RCKU. 

Powiedział, że jest zadowolony z obecnego dodatku. Powiedział, że kilka lat temu 

jego głównym zadaniem było zintegrowanie i zmotywowanie kadry 

nauczycielskiej. Zostało to osiągnięte. Wizerunek szkoły na zewnątrz też jest 

pozytywny.  

Bogdan Wankiewicz- Starosta Wałecki 

Powiedział, że proponuje dodatek motywacyjny w wysokości 40  %. 

Wobec braku uwag do przedłożonego projektu uchwały, Przewodniczący 

Zarządu Powiatu w Wałczu poddał niniejszy projekt pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Zarząd Powiatu jednocześnie podjął uchwałę  

Nr 183/533/2023/ED w sprawie przyznania dodatku motywacyjnego 

dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 4 Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego  

w Wałczu. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 9* do niniejszego protokołu. 

Dyrektor Zespołu Szkół Nr 4 RCKU w Wałczu opuścił posiedzenie Zarządu. 

Ad pkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dodatku motywacyjnego dyrektorowi 

Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Wałczu. 

Zaproszony na salę narad został Dyrektor Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Wałczu. 

Bogdan Wankiewicz- Starosta Wałecki 

Powiedział, że dyrektor wykonuje swoją pracę rzetelnie, wszystkie zadania są 

wykonywane, nie ma żadnych problemów i proponuje dodatek motywacyjny  

w wysokości 35 %. 

Wobec braku uwag do przedłożonego projektu uchwały, Przewodniczący 

Zarządu Powiatu w Wałczu poddał niniejszy projekt pod głosowanie. 
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W wyniku głosowania Zarząd Powiatu jednocześnie podjął uchwałę  

Nr 183/534/2023/ED w sprawie przyznania dodatku motywacyjnego 

dyrektorowi Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Wałczu. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 10* do niniejszego protokołu. 

Dyrektor Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Wałczu opuścił posiedzenie 

Zarządu. 

Ad pkt 9 
Sprawy bieżące. 

1. Wniosek z dnia 28 sierpnia 2023 r. Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego 
im. Kazimierza Wielkiego z Oddziałami Mistrzostwa sportowego w Wałczu 
w sprawie wyrażenia zgody na realizację 5 godzin ponadwymiarowych w 
Szkole mistrzostwa Sportowego z grupą kanadyjkarek oraz 2 godzin 
ponadwymiarowych w postaci nauki języka łacińskiego. 

Zarząd Powiatu w Wałczu wyraził zgodę na wskazane godziny 

ponadwymiarowe. 

2. Wniosek z dnia 28 sierpnia 2023 r. Naczelnika Wydziału Edukacji i Promocji 
Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wypłacenie dodatku dla 
wskazanych osób  za przygotowanie i organizację „Transgranicznego 
spotkania polskiej i niemieckiej społeczności w Człopie” w ramach 
środków z Europejskiego Funduszu Regionalnego (EFRR) w ramach 
Programu Współpracy Interreg VI A Mecklenburg – 
Vorpommern/Brandenburg/Polska 2021 – 2027.  

Zarząd Powiatu w Wałczu wyraził zgodę na wypłacenie dodatku wskazanym  
w piśmie osobom. 

3. Wniosek z dnia 28 sierpnia 2023 r. Dyrektor Powiatowej Biblioteki 
Publicznej w Wałczu w sprawie wcześniejszej wypłaty miesięcznej transzy 
dotacji w miesiącu wrześniu 2023 r. 

Zarząd Powiatu w Wałczu wyraził zgodę na wcześniejsze wypłacenie transzy 

dotacji. 
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Ad pkt 10 

Wolne wnioski i zapytania. 

Wobec braku głosów w pkt. „Wolne wnioski i zapytania”  
i wobec wyczerpania porządku posiedzenia Starosta o godz. 9.10  zamknął 
posiedzenie Zarządu Powiatu Nr 183/2023. 

Na tym protokół zakończono. 

Zarząd Powiatu: 
/-/ Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

/-/ Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

 /-/ Jan Grudziński – Członek Zarządu Powiatu 

Protokołowała :   
Ewa Korczak-Srebrzyńska  

* załączniki  do wglądu w Wydziale Organizacyjno – Prawnym Starostwa 
Powiatowego w Wałczu 


